
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. september 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål AT
Ministerens forgænger, Morten Østergaard, har på et samråd oplyst, at der ik-
ke er aktuelle planer om at gennemføre den omlægning af bilafgifterne, som
er aftalt i regeringsgrundlaget. Deler ministeren denne betragtning med sin
forgænger, og mener ministeren, at det er realistisk at nå en reform i denne
regeringsperiode som beskrevet i regeringsgrundlaget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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